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PROTOKÓŁ 0012.10.1.2024 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 23 stycznia 2024 roku  
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 14:00 – 15:05 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Spraw bieżące: 

 
 Sprawozdanie z realizacji uchwał RM podjętych w IV kwartale 2023 roku, 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2024 rok, 
 

4. Kontrola działalności Carbonarium pod względem finansowym  
i merytorycznym za 2023 r.   

5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z 7 grudnia 2023 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  

 
Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej 
Matusiak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości.  
 
Ad. 2 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad.3 

Spraw bieżące: 
 

 Sprawozdanie z realizacji uchwał RM podjętych w IV kwartale 2023 roku, 
 
Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z realizacji uchwał RM podjętych  
w IV kwartale i przyjęła do wiadomości.  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2024 rok, 
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Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Zastępca Skarbnika 
Miasta – Katarzyna Prątnicka.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Dlaczego zwiększamy o kwotę 100 tys. zł? 
 
Jarosław Piechaczek 
 - Dziś miał zostać otwarty przetarg jeżeli chodzi o mini centra przesiadkowe, ale 
został przesunięty ze względu na  to, że wpłynęło zapytanie do oferty. Otwarcie 
przetargu jest przesunięte na 29 stycznia 2024 r.  
 
Andrzej Matusiak 
  - Nie rozumiem dlaczego zwiększamy kwotę skoro przetarg nie został otwarty.  
 
Jarosław Piechaczek 
 -Mamy szacunkową wartość  wg. rozpoznania rynku ile takie projektowanie 
takiego mini centrum może kosztować. Mamy 9 takich centrów i przy szacowaniu 
zsumowaliśmy kolejne kwoty i środki w budżecie. Według naszego szacunku nie 
pozwolą na zrealizowanie tego zadania.  Zakładamy, że możemy czekać na 
otwarcie przetargu i kolejną Sesję  wystąpić z konkretnymi środkami, ale jest to 
zadanie przewidziane do dofinansowania i dokumentację musimy mieć do czerwca. 
Przeciąganie tego o kolejne miesiące może skutkować tym, że nie zdążymy 
dokumentacji skompletować a konkursu Urząd Marszałkowski nam nie powtórzy. 
Zakładając, że szacunek nasz był na kwotę  niż mamy w budżecie wnioskujemy o 
dołożenie brakującej kwoty do naszego szacunku. Po otwarciu przetargu nie mamy 
pewności czy nie będzie to kwota wyższa. Kwota będzie uzupełniała środki w 
budżecie do naszego szacunku.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Kiedy miał być przetarg otwarty? 
 
Jarosław Piechaczek 
 - Wczoraj. Pojawiło się zapytanie i w związku z przepisami należy przedłużyć 
termin otwarcia przetargu 
 
Andrzej Matusiak 
 - Jakie były zapytania? 
 
Jarosław Piechoczek 
 - Zapytanie do postępowania przetargowego. Każdy zainteresowany może złożyć 
zapytanie. Po odpowiedzi na zapytanie jeśli się coś doprecyzowuje to wówczas 
termin na przygotowanie oferty musi zostać wydłużony żeby wszyscy mieli te same 
warunki do przygotowania oferty.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Firmy złożyły oferty i wiedziały jaka kwota jest w budżecie. Teraz Państwo 
podnosicie kwotę w budżecie. Za tą kwotę kolejny firmy mogłyby się zgłosić. To 
nie jest uczciwe postępowanie.  
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Jarosław Piechoczek 
 - Postępowanie przetargowe od kilku lat odbywa się za pomocą platformy 
elektronicznej. Nie widzimy firm które są zainteresowane. Biuro Zamówień 
Publicznych pozna firmy w momencie kiedy zakończy się procedura. Każdy z 
wykonawców jeśli w platformę złożył ofertę a my zmieniamy warunki to z automatu 
program wysyła informację, że warunki zostały zmienione. Oferent może wycofać 
ofertę i złożyć nową albo uznać, że zmiana warunków, które zostały wprowadzone 
nie wpływa na jego ofertę i ją zostawić.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Dla mnie to jest dziwne, że wczoraj miało być otwarcie ofert a dziś mamy 
przedłożony projekt uchwały w sprawie zwiększenia kwoty o 100 tys. zł. na 
zadanie.  Warunki wyjściowe są całkiem inne. Oferenci wiedzieli jaka kwota w 
budżecie wcześniej była określona. Przecież Państwo wiecie ile oferentów złożyło 
oferty? 
 
Jarosław Piechoczek  
 -  Nie wiem. Przetarg odbywa się na platformie. Nikt tego nie widzi. W momencie 
kiedy zostanie zakończona procedura BZJ otrzyma wydruk z programu jakie oferty 
zostały złożone. Wydruk  ofert będzie weryfikowany. W tej chwili nie wiemy czy 
ktokolwiek złożył ofertę.  
 
Andrzej Matusiak 
 - To po co podnosimy kwotę? 
 
Jarosław Piechaczek 
 - Przyjmujemy najbardziej korzystaną ofertę. W budżecie miasta na 
projektowanie była zagwarantowana pewna kwota ale przy rozpoznawaniu rynku 
inspektor który przygotował procedurę zsumował dla każdego z 9 mini centrów  i 
oszacował  jaka może być kwota takiego projektu. Uznał , że środki które mamy 
w budżecie mogą być niewystarczające. Nie wiemy tego. Po otwarciu ofert może 
się okazać, że zostanie nam pieniędzy, ale tego nie wiemy.   
 
Andrzej Matusiak 
 - Kiedy była przygotowana specyfikacja na  przetarg? Dla mnie  jest to 
zaskakująca sytuacja że przed przetargiem przekazujemy 100 tys. zł więcej nie 
wiedząc jakie są oferty.  
 
Jarosław Piechaczek 
 - Pytanie do przetargu, które spowodowało zmianę terminu otwarcia ofert 
wpłynęło po naszym wniosku  o zwiększenie kwoty. Odpowiedź na pytanie została 
udzielona. Musieliśmy przedłużyć termin. Gdyby nie było pytania to wczoraj oferty 
zostałyby otwarte.  
 
Grzegorz Mosoń 
 - 900 tys. zł to kwota po zmianie?  
 
Jarosław Piechaczek 
 - To jest projekt wraz ze środkami na wkład własny na budowę – 9 mini węzłów 
przesiadkowych.  
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Andrzej Matusiak 
 - Przetarg miał być zakończony a my podnosimy kwotę.  
 
Jarosław Piechaczek 
 - Budżet został uchwalony w połowie grudnia ub. roku. Wystąpiliśmy z wnioskiem 
o zwiększenie wartości zanim pytania wpłynęły. Pytanie które wpłynęło w ostatnich 
dniach spowodowało, że później musimy otworzyć przetarg. Pytanie nie ma nic 
wspólnego ze środkami, które są przeznaczone na to. Podpiszemy umowę z firmą 
która przedstawi najkorzystniejszą ofertę co nie oznacza, że najniższą wg. 
kryteriów które są określone w postępowaniu przetargowym.  
 
Grzegorz Mosoń 
 - Co by się stało gdyby nie było podnoszonej kwoty i zostałaby kwota 800 tys. zł 
a następnie okazałoby się, że ta kwota jest niewystarczająca, co wówczas? Cała 
procedura przetargowa musiałaby być na nowo przygotowana i moglibyśmy do 
czerwca nie zdążyć? 
 
Jarosław Piechaczek 
 - Nie wiemy dokładnie kiedy konkurs będzie. Zakładamy, że konkurs będzie od 
kwietnia do czerwca. Wówczas otwieramy oferty, zlecamy prace i na następnej 
Sesji występujemy o środki żeby zwiększyła się wartość wkładu własnego żebyśmy 
mogli złożyć wniosek o dofinansowanie.  
 
Janusz Ogiegło 
 - Jak się okaże, że kwota podwyższona jest za mała? 
 
Jarosław Piechaczek 
 - To jest ryzyko, że będziemy musieli wystąpić drugi raz na Sesję o kolejne 
podwyższenie. Gdyby nie było pytania do przetargu to już dziś byśmy wiedzieli 
jaka jest oferta. Proszę Państwa pytanie które wpłynęło powoduje tylko zmianę 
terminu otwarcia ofert. Jeżeli zapytanie dotyczy istotnej sprawy nie tylko dla 
pytającego ale dla potencjalnych oferentów to należy przy odpowiadaniu na 
pytanie przesunąć termin.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jak podnosimy kwotę 100 tys. zł to firmy mogą się dalej zgłaszać? 
 
Jarosław Piechaczek 
 - Tak.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Proszę o informację kiedy był ogłoszony przetarg,  kiedy był termin składnia 
ofert, kiedy była specyfikacja i ogłoszenie przetargu.  
 
Jarosław Piechaczek 
 - Postępowanie zostało wszczęte 15 stycznia 2024 r.  
 
Grzegorz Mosoń 
 - Czy wiemy kiedy szacunek 800 tys. zł był wpisany w budżet? 
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Jarosław Piechaczek 
 - Przy tworzeniu budżetu. Sam węzeł przesiadkowy to jest miejsce i w wokół niego 
jest doprojektowanie dojazdu dla rowerów, chodnika lub innej infrastruktury 
wokół.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jeżeli 15 stycznia ogłosiliście przetarg to przy ogłaszaniu przetargu wiedzieliście, 
że 100 tys. zł jest za mało? 
 
Jarosław Piechaczek 
 - Że nasz szacunek jest za mały.  
 
Andrzej Matusiak 
 - To po co ogłaszaliście przetarg? Można było zwołać Sesję Nadzwyczajną    
i wówczas zwiększylibyśmy kwotę.  
 
Jarosław Piechaczek 
 - 1 stycznia zmieniła się płaca minimalna w ślad za tym mogą występować 
trudności. Mamy 9 węzłów i dla tych 9 węzłów mieliśmy szacowaną kwotę 
projektową. Do tych węzłów doprojektowujemy różne rzeczy. Te elementy 
powodują, że zakres musiał się zwiększyć do 900 tys. zł. To jest szacunek a przy 
pracach projektowych jest to obarczone dużym ryzykiem pomyłki. Firma nie wie 
jaka część środków przeznaczona jest na projektowanie a jaka na wykonanie. 
Firma widzi kwotę łączną.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Proszę o przygotowanie opinii prawnej w sprawie procedury przetargowej. Czy 
procedura przetargowa była prawidłowo przeprowadzona? 
 
Komisja ustaliła, że projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2024 rok zostanie zaopiniowany w przerwie obrad Sesji Rady 
Miasta.  
 
Ad. 4 
 
Kontrola działalności Carbonarium pod względem finansowym  
i merytorycznym za 2023 r.   
 
Komisja ustaliła zespół kontrolny w składzie: 
 
1.Andrzej Matusiak 
2. Angelika Garus-Kopertowska 
3.Mirosław Kolb 
 
Ad. 5 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków. 
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Ad. 6 
 
Przyjęcie protokołu z 7 grudnia 2023 r.  
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 7 
Zakończenie posiedzenia  
 
Przewodniczący Komisji – Andrzej Matusiak  podziękował wszystkim za przybycie 
po czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz      Andrzej Matusiak 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 


